
 
 
 
 
 
 
 

Kantine- og husudvalgets årsberetning 2020 
 
 
Kantineudvalg:  
Sørger for indkøb af drikkevarer til køleskabet og the, sukker mm. Sørger for tilbehør feks kaffekrus, 
kaffeposer, køkkenruller mm. 
Ligeledes vaskes der karklude og viskestykker, samt afkalkning af kaffemaskiner og rengøring af 
kaffe/tekander. 
Janne får overført penge fra kasséren, så hun ikke selv skal lægge ud. 
 
Janne og Helle køber et par gange om året ind til vores lille hundebutik  
 
Husudvalg: 
Janne er kontaktperson til Fredensborg Kommune. Kontakten er god, da der bliver informeret enten 
med mails eller sms, hvis der bliver lukket for vandet el.lign. 
 
Janne er kontaktperson til Coor rengøring. Der har været mange gange, hvor vi ikke har været 
tilfredse med rengøringskvaliteten. Der har været holdt møder, hvor det så er blevet lidt bedre for en 
tid. Da den faste rengøringsass. kom tilbage fra barsel, blev det så ringe, så vi måtte klage igen. 
Hun er nu fjernet, og vikaren er kommet tilbage.  
 
Samarbejdet med Tsp er fint. De er hurtige til at udbedre eller sætte igang, når der er problemer 
med feks hul i taget, manglende lys eller mus i fælden (de tjekker desværre ikke selv). Janne har 
kontaktet Kommunen, som vil kigge på bygningen om den kan ”mussesikres”, da det er uhygiejnisk 
med en fælde under vasken. 
 
Janne har haft kontakt til Park og Vej ang. hegnet ud mod Møllevej. Det er sat op og hullet forenden 
af klubhuset er fyldt op og der er sået græs. 
 
Udlevering af nøgler til klubhuset til bestyrelse/og udvalgsmedlemmer samt trænere hører også 
under husudvalget. Der er pt 21 nøgler i brug og 6 ledige. 
 
Mange hilsner 
Janne 


